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Tradicionalno, Hrvatska demokratska zajednica Varaždinske županije te grada Varaždina 

upriličila je u srijedu Božićno druženje povodom božićnih blagdana i završetka ove, 

odnosno početka nove godine.

Druženju u Hotelu „Turist” odazvali su se brojni članovi i simpatizeri stranke te koalicijski 

partneri, stranačke kolege iz susjednih županija, članovi stranačke Mladeži, poduzetnici, 

obrtnici, ali i brojni hrvatski branitelji, a svima im se na početku obratio predsjednik 

Županijske organizacije HDZ-a Varaždinske županije, župan Anđelko Stričak.

Naglasio je kako će upravo ova godina koja je na izmaku dati notu cijelom mandatu HDZ-

a.

- To je mandat uspjeha i rezultata. Siguran sam da smo danas bolji i kao društvo i kao 

država, nego što smo bili jučer, a iduće godine bit ćemo još bolji nego što smo bili ove. 

Sada smo bolji nego smo to bili prije 10, 20 ili 30 godina. Prije 30 godina bili smo u ratu, 



trebalo je obraniti i osloboditi našu domovinu, a prije 20 godina bavili smo se obnovom i 

tada su se politički programi svodili uglavnom na nastojanja da do svake kuće dođu cesta, 

voda, električna energija. Prije deset smo godina postali punopravna članica Europske 

unije i upravo taj čin dao nam je poseban zamah jer nam je omogućeno korištenje 

sredstava iz EU fondova. U 30 godina od države koja je bila u ratu došli smo do države 

koja je u najprestižnijim svjetskim asocijacijama, došli smo od asfaltiranja cesta do 

izgradnje 5G mreža. To se zove uspjeh i na tome vam od sveg srca svima čestitam – 

poručio je Stričak.

Podsjetio je da je na nedavnoj svečanoj sjednici Županijske skupštine održanoj povodom 

Dana Varaždinske županije naglasio da prije 30-tak godina HDZ nije mijenjao smjer, nego 

su se pod vodstvom prvog hrvatskog predsjednika dr. Franje Tuđmana, zahvaljujući 

hrvatskim braniteljima i utemeljiteljima vratili kući. 

- Vratili smo se tamo gdje oduvijek pripadamo, a to su zapadnoeuropske vrijednosti koje 

baštine solidarnost, humanost, požrtvovnost, marljivost, trud i rad. I upravo zbog tih 

vrijednosti danas govorimo o tako brojnim uspjesima, brojnim i velikim investicijama. No ne

smijemo zaboraviti, kada govorimo o tim investicijama bitno je naglasiti da u fokusu svega,

uvijek i svugdje, mora biti čovjek. Mi smo uključiva stranka, svi su dobrodošli, stoga 

posebno koristim priliku zahvaliti našim koalicijskim partnerima - HSLS-u, HSU-u, HNS-u i 

Nezavisnoj listi Ivana Čehoka na podršci, suradnji, pomoći da zajedno rješavamo i 

gradimo bolju i uspješniju našu Varaždinsku županiju – kazao je Stričak.

Naglasio je da bez obzira na spomenutu uključivost, nitko nikada ne smije zaboraviti svoje 

korijene, svoje pretke, običaje, tradiciju i povijest jer će samo na taj način hrvatske crveno-

bijele kockice biti još sjajnije.

- Danas sam obišao našeg potpredsjednika Županijskog odbora i županijskog vijećnika, 

umirovljenog generala Željka Dvekara. On vodi jednu bitku i pun optimizma kazao mi je: 

„Glavu gore, hrabro u nove životne iskorake, u životne pobjede”. Upravo s tim njegovim, ali

i našim riječima, želim vam sretan i blagoslovljen Božić te sretnu i uspješnu 2024. godinu –

poručio je predsjednik županijskog HDZ-a Anđelko Stričak.

Prvi čovjek varaždinske Gradske organizacije HDZ-a Damir Habijan iskoristio jer priliku 

kako bi poslao nekoliko poruka vezanih uz gradsku politiku.



- Nacionalna politika zaista brine za standard građana, u vrijeme kada je jači udarac 

inflacije. Svojim mjerama, svojom poreznom politikom, nastoji standard svih građana 

sačuvati u što većoj mjeri. A za razliku od nacionalne politike, u Varaždinu imamo SDP 

politiku, imamo SDP koji u Gradskom vijeću ima apsolutnu većinu, ima svog 

gradonačelnika i svog zamjenika gradonačelnika. Zašto to govorim? Zato što ćemo od 1. 

siječnja svi mi koji živimo u Varaždinu itekako osjetiti promjene, ali ne na bolje. Prije svega 

mislim na stope koje se odnose na porez na dohodak, povećanje na 22, odnosno na 33 

posto. Dakle, ono što je Vlada nacionalnim mjerama i poreznom reformom htjela napraviti, 

a to je da građani imaju veće plaće, ova gradska vlast ne da će to ostaviti na nuli, nego će,

naprotiv, dio naših građana to osjetiti na način da će imati manje plaće. Da ne govorimo o 

povećanju svih cijena komunalnih usluga, od odvoda smeća, komunalne naknade, 

komunalnog doprinosa, da ne govorimo o roditeljima koji imaju djecu, pogotovo onima s 

troje djece, kao i o roditeljima djece s teškoćama u razvoju kojima raste cijena dječjeg 

vrtića za 96 posto. To jasno pokazuje tu socijalnu osjetljivost SDP-a u Gradu Varaždinu. 

Još nešto što pokazuju jest licemjerje. Naime, u Hrvatskom saboru, dakle u nacionalnoj 

politici, SDP govori o besplatnim vrtićima, a u Gradu Varaždinu gdje ima mogućnost 

provesti tu politiku, ovdje ne da zadržavaju cijene, već ih povećavaju za pojedine 

kategorije gotovo 96 posto – istaknuo je Habijan.

Kazao je kako su gradonačelnik Neven Bosilj i njegovi suradnici u svoj narativ pokušali 

provesti još jedan mit, a to je pitanje rješavanja problema baliranog otpada u 

varaždinskom Brezju.

- Bale su riješene isključivo zahvaljujući Vladi Republike Hrvatske, predsjedniku Vlade 

Andreju Plenkoviću, Fondu za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost i Ministarstvu 

gospodarstva. Nitko drugi nije zaslužan za to što će puni iznos za sanaciju bala, znači 30 

milijuna eura, biti dano Gradu Varaždinu i na taj će se način rasteretiti gradski proračun, 

samim time i sve Varaždinke i Varaždince. Punih 18 godina politika je vukla ovaj problem, 

a sada je HDZ koji nikad nije imao veze s tom politikom riješio taj problem. Nema to 

nikakve veze s Bosiljem, a još manje s Markovićem jer oni imaju problem s uređenjem 

jedne ulice, a kamoli s rješavanjem baliranog otpada – zaključio je Habijan.

Okupljenima se obratio i tajnik ŽO HDZ-a Varaždinske županije Alen Runac koji je 

podsjetio da će iduća 2024. godina biti superizborna, godina u kojoj će se provoditi izbori 



za Hrvatski sabor, za Europski parlament te na kraju godine i za predsjednik Republike 

Hrvatske.

- Nakon toga, u 2025. idu izbori za gradonačelnike i načelnike i potvrda našeg župana, a 

ono što je izrazito bitno jest da dobro odigramo prvu utakmicu – izbore za Hrvatski sabor. 

Predsjednik Stričak i ja smo već od listopada krenuli s pripremama, ovo nam je danas 16. 

skup, u otprilike mjesec dana obišli smo 14 općinskih i jednu gradsku organizaciju. Uz to, 

triput smo bili u središnjici u Zagrebu, kako bismo vidjeli rezultate anketa, doznali što muči 

birače 3. izborne jedinice. Vjerujte mi, stanje na terenu je više nego dobro, no 

zabrinjavajuće je to što su svi previše sigurni u pobjedu. To nije dobro. Sjetite se izbora za 

EU parlament kada smo po anketama imali pet zastupnika, a u konačnici smo ih dobili tri. 

Na terenu nam ljudi govore kako neće biti nikakvih problema, da će HDZ dobiti izbore jer 

je oporba nikakva. Istina je da su nikakvi, ali moramo se potruditi, ne smijemo se opustiti. 

U ovu kampanju ulazimo samo s istinom, komunicirat ćemo s ljudima i nema laži, samo 

istina – zaključio je Runac.






























